
Referat fra Styremøte i Kor é Vi, 06.09.21. 
Sted: Kanalveien 

Tilstede: Eli Moe, Rolf A. Molland, Oddbjørg Smaadal, Nina E. Andresen, Audun Solheim, Tove 

Værnes. 

  
1. Referat fra møtene 14.06.21 og 18.08.21 er godkjent. 

 

2. Orienteringsrunde: Ingen saker 

 

3 Økonomi: Ingen ting å rapportere siden siste styremøte.  Oddbjørg har kontroll på kontingentene. 

 

4. Blondehuset, status:  Det er 3 vakter igjen denne sesongen.  Arboretets dag i jubileumsåret 

var en suksess.  Ingen tilbakemelding hittil på utspillet om utvidede åpningstider fra tidligere i 

sommer. Rolf har kontroll på varelageret. 

 

5. Koraktivitet i koronatid: Vi er i gang igjen, følger koronaregler og restriksjoner. Vi åpner opp for 

fullt når det blir tillatt. 

Vi satser på julekonsert enten lørdag 18. eller søndag 19. desember.  Nina avklarer med Belinda og 

kirken. 

 

6. Medlemsmøte onsdag 22.09. kl 18-19.30.  Ingen sang derfor nok med 1m avstand. Tema: 

Blondehuset, Landsfestival 2022, 30-årsjubileum 2022, Jubileumskonsert i Bergen, Juletrefest 

2022, Noter og utskrift. 

 

7. Eventuelt: Landsfestival 2022, vi melder oss på og tar beslutning om vi skal delta i ettertid. 

(Kan evt.melde oss av). 

 

Saker til de kommende møter: 

• Vi utnevner komité for 30-årsjubileum. 
• Eli sjekker medaljer og status (Deles ut på jub.festen) 
• Eli sjekker status på korkrakker. 
• El-piano - hva gjør vi med det? 
• Noter - hva gjør vi med de?  
• Vi må ta ei økt med å rydde i skapene i kirken. 

 

Møteplan: mandager: 11.10., 08.11., 06.12., 10.01.(22)  

  
10.09.21 Tove (referent) 

 

 
 


